
Wloclawek, 28 sierpnia 201gr

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawek

w zwiqzku z moiq interperaciq z dnia 1g rutego w sprawie naprawy
nawierzchni ulicy Kiririskiego proszQ o informaciq, jakie dziaiania zostary
podjgte, by moina byto przystqpii do naprawy tej bardzo wa2nej dra
mieszkaricdw miasta uricy zrokarizowanej w centrum miasta i kiedv ta
inwestycja zostanie zrealizowana.
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Elibieta Rutkbwska

Radna Rady Miasta


